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     PREDLOG ZAPISNIKA 

 
OBČINSKI SVET 
Statutarno-pravna komisija 
 
 
Številka: 011-0006/2016-2 (126) 
Datum: 4. 2. 2016   
 
 

 Z A P I S N I K 
 

12. seje Statutarno-pravne komisije Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice,  ki je 
bila dne 4. 2. 2016 ob 18.30 uri v zgornji sejni sobi Občine Slovenske Konjice. 
 
Navzoči: Ksenija Klampfer, Tjaša Kukovič, Jure Levart, Nežika Pavlič, Andrej Šelih ter iz 
občinske uprave Smiljana Sirc Vipotnik. 
 
Sejo je vodila predsednica mag. Ksenija Klampfer.  
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (5 navz., 5 za) 
Sprejme se naslednji dnevni red: 

1. Predlog Odloka  o spremembah in dopolnitvah odloka o spremembah in dopolnitvah 
ZN stanovanjska soseska ob Mizarski cesti – Pristovnik (skrajšani postopek) 

2. Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec 
3. Predlog Sklepa o spremembi cen najema tržničnega prostora na tržnici Slovenske 

Konjice 
4. Predlog Sklepa o uvrstitvi novega projekta Izdelava celostne prometne strategije 

Občine Slovenske Konjice v Načrt razvojnih programov za obdobje 2016-2019 
5. Predlog Sklepa o uvrstitvi novega projekta Izvedba novega mostu Zbelovo Občine 

Slovenske Konjice v Načrt razvojnih programov za obdobje 2016-2019 
6. Razno 

 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (5 navz., 5 za) 
Sprejme se zapisnik 11. seje Statutarno – pravne komisije Občinskega sveta Občine 
Slovenske Konjice, ki je bila dne 15. 12. 2015. 
 
K1 
Območje obravnave leži na skrajnem južnem robu mesta Slovenske Konjice ob Žički cesti, ki 
se ureja z 29 let starim zazidalnim načrtom, ki ni v celoti realiziran. Zaradi razdrobljene 
lastniške strukture niso bile urejene ceste po ZN, kar je onemogočalo načrtovano gradnjo in 
so ostala zemljišča nepozidana. Razlogi za spremembe in dopolnitve odloka o spremembah 
in dopolnitvah ZN stanovanjska soseska ob Mizarski cesti so v želji zapolnitve praznih 
zemljiških parcel (hiša 22 in 21) z gradnjo hiš, ki pa danes zaradi lastniške strukture in 
neizvedene načrtovane prometne ureditve nimajo dostopa. 
 
V razpravi so člani izpostavili določbo 6. člena glede obveznega priklopa na plinovod (za 
ogrevanje in kuhanje). Menili so, da je določba 6. člena, v nasprotju z energetskimi 
priporočili, namreč država s subvencijami spodbuja energetsko učinkovitejše načine 
ogrevanja in hlajena, in sicer z uporabo obnovljivih virov toplote iz našega okolja. V 
nadaljevanju so tudi opozorili na pravilno sklicevanje v 4. členu – na 2.c člen,  namesto na 3. 
člen.   
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (5 navz., 5 za) 
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Statutarno-pravna komisija potrjuje in predlaga občinskemu svetu sprejem Odloka  o 
spremembah in dopolnitvah odloka o spremembah in dopolnitvah ZN stanovanjska 
soseska ob Mizarski cesti – Pristovnik v skrajšanem postopku.   
 
K2 
Spremembe in dopolnitve se nanašajo na roke pri premestitvah (5. člen, 3. odstavek), roke 
pri obveščanju staršev (3. odstavek 13. člena) in spremembe višine točk pri kriteriju št. 5, ki 
jih določa 2. odstavek 11. člena pravilnika. Dodano je določilo o medletnem vpisu otrok v 
vrtec. 
 
V razpravi so sodelovali vsi člani. Opozorili so na kriterij, št. 5, ki morebiti lahko s 
povečanjem št. točk neugodno vpliva na vpis otroka (v primerjavi z ostalimi kriteriji), zato so 
predlagali ponovno preučitev tega kriterija v povezavi z ostalimi kriteriji. Ostale slovenske 
občine imajo ta kriterij ocenjen s točkami od 3 – 7 točk. Smiselno bi bilo razmisliti o centralni 
evidenci, skladno z Zakonom o vrtcih. Člani so tudi predlagali, da se v 2. odstavku, 8. člena 
doda, da seje niso javne. V 3. odstavek je potrebno dodati besedilo, da je javni vpis novincev 
praviloma v mesecu februarju. V 6. odstavek, 8 člena je potrebno dodati določbo, da se 
prisotni na seji zavežejo k varovanju osebnih podatkov, pod kazensko in materialno 
odgovornostjo, s podpisano izjavo. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (5 navz., 5 za) 
Statutarno-pravna komisija potrjuje in predlaga občinskemu svetu sprejem Pravilnika 
o sprejemu otrok v vrtec.  
 
K3 
Uvodno predstavitev je podala predsednica Ksenija Klampfer. S ciljem zapolnitve kioskov 
(podpis večletnih pogodb) ter prodajo lokalno pridelanih izdelkov, je potrebno ponuditi 
proizvajalcem hrane in ostalih izdelkov čim cenejše pogoje za izvajanje te dejavnosti na 
tržnici v Slovenskih Konjicah.  
 
V razpravi so sodelovali vsi člani. Podvomili pa so v znižanje predlaganih cen, v kolikor bi 
bile le-te nižje kot za najem prodaje na odprtih prodajnih mestih. Skladno z navedenim so 
predlagali pregled celotnega cenika. Namreč nedopustno bi bilo, da bi bil mesečni najem za 
odprti prostor cenovno neprimerljiv z mesečnim najemom za zaprti prostor. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (5 navz., 5 za) 
Statutarno-pravna komisija potrjuje in predlaga občinskemu svetu sprejem Sklepa o 
spremembi cen najema tržničnega prostora na tržnici Slovenske Konjice. 
 
K4 
Občina Slovenske Konjice je uspešno kandidirala na javnem razpisu za sofinanciranje 
operacije »Celostne prometne strategije«. Občini je bilo odobreno sofinanciranje operacije 
»Celostne prometne strategije« v višini 60.000,00 €. s predlaganim sklepom se v Načrt 
razvojnih programov za obdobje 2016-2019 uvršča nov projekt - Izdelava celostne prometne 
strategije Občine Slovenske Konjice (CPS). 
 
V razpravi so člani razpravljali o višini priprave CPS.  
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (5 navz., 5 za) 
Statutarno-pravna komisija potrjuje in predlaga občinskemu svetu sprejem Sklepa o 
uvrstitvi novega projekta Izdelava celostne prometne strategije Občine Slovenske 
Konjice v Načrt razvojnih programov za obdobje 2016-2019.  
 
K5 
S pripravo dokumentacije za izvedbo mostu Zbelovo se v sklopu rešitev protipoplavne 
varnosti naselja Zbelovo namerava izboljšati kakovost bivanja, doseganje pozitivnih učinkov 
na okolje in zdravje prebivalcev. 
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V razpravi so člani izpostavili, da je očitno, da projektant že v začetku ni dobro planiral in, ker 
je naročnik projekta država, je smiselno, da se najprej pozove državo, da prevzame tudi 
finančno breme sanacije mostu na Zbelovem. Šele v kolikor dogovor z državo ne bi bil 
možen, se odloča o uvrstitvi v občinski NRP. Prav tako so izpostavili, da bo pridobivanje 
soglasij potrebno ne glede na to, ali se mostna konstrukcija dvigne ali pa se postavi nova. V 
vsakem primeru bo potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje in s tem vsa zahtevana soglasja.  
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (5 navz., 5 za) 
Statutarno-pravna komisija predlaga, da Občina Slovenske Konjice najprej pozove 
državo, da prevzame tudi finančno breme za projekt sanacije mostu na Zbelovem. Šele 
v kolikor dogovor ne bi bil možen, se odloča o uvrstitvi v občinski NRP. 
 
 
Nadaljnjih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.40 uri. 
 
  Predsednica 
 mag. Ksenija Klampfer 
Zapisala:                                                                                            
Smiljana Sirc Vipotnik 


